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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Valdi Gobo (nezavisni vijećnik) je na 31. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 18. veljače 2025. godine postavio vijećničko 
pitanje: 
 
„Dana 23. rujna 2024., otprilike prije pet mjeseci, Ministarstvo turizma i sporta donijelo je dva 
pravilnika i to Pravilnik o metodologiji izrade plana upravljanja destinacijom i Pravilnik o 
metodologiji izračuna prihvatnih kapaciteta. Plan upravljanja destinacijom i izračun prihvatnih 
kapaciteta izrađuje Turistička zajednica. Pošto se ovim pravilnikom ili  pravilnicima dozvoljava 
da se isti mogu izrađivati za više Turističkih zajednica sukladno tome predlažem da te 
dokumente izrade zajedno Turističke zajednice Labina, Raše, Sv. Nedelje jer u stvarnosti to 
područje sačinjava samo po sebi jednu spojivu, turističku cjelinu. Pitam da li se počelo s 
aktivnostima izradom plana i izračun prihvatnog kapaciteta i u kojem roku možemo očekivati 
donošenje ovih dokumenata.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Valter Glavičić: 
„Vezano za prvo pitanje, Zakon je stupio na snagu ali nije samo Zakon stupio na snagu nego 
smo i krenuli s aktivnostima. Još jedanput ću javno reći ono što volim naglasiti da je podjela 
1993. bila kakva je bila i da nas je sve stavila u jednu čudnu situaciju ali mogu reći da sam 
sretan da danas Turističke zajednice na području grada Labina, općine Raša, općine Svete 
Nedelje i općine Kršan jako dobro surađuju što prije nije bio slučaj i zahvaljujem se svim 
direktoricama, jer su sve direktorice. Mi smo konkretno već na području našeg TZ-a, jer sam 
ja predsjednik TZ-a po zakonskoj obavezi, na Turističkom vijeću donijeli odluku i izdvojili novac 
za ove dvije stvari što ste Vi napomenuli. U komunikaciji smo s ostalim Turističkim zajednicama 
na području Labinštine koje spadaju u naš klaster. Znamo da je Općina Pićan vezana za 
središnju Istru. Radimo na tome i vjerujem da će sve ići upravo onako kako ste rekli jer je vrlo 
pozitivna energija i jedna sinergija se desila i svi skupa znamo da dva plus dva, ako smo 
pametni, neki puta može biti i pet.“ 
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